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Abstract (en)
The rotary part (3a) of a single-part adjusting member (3) is engaged rotatably and axially non-displaceably in the tubular body (1), which is open at
both ends, near to one of its end. The rotary part (3a) has a portion (3c), which projects from the tubular body (1) and is manually rotatable, and it
is joined to a threaded spindle which is situated in the interior of the tubular body and serves for displacing a holder which holds a deodorant stick.
The rotary part (3a) is provided with a sealing part (3g) which is situated in the interior of the tubular body and has annular sealing lips (3h) which
protrude outwards. The latter are elastically deformable and rest under prestress on an inside surface portion of the shell (1a) of the tubular body,
said inside surface portion serving as sealing surface (1d). Since the rotary part (3a), the threaded spindle and the sealing lips (3h) together consist
of a single-part body, only a few single parts must be produced and assembled in order to form a container. <IMAGE>

Abstract (de)
In der beidenends offenen Hülse (1) ist in der Nähe ihres einen Endes der Drehteil (3a) eines einstückigen Verstellorganes (3) drehbar und axial
unverschiebbar eingerastet. Der Drehteil (3a) weist einen aus der Hülse (1) herausragenden, manuell drehbaren Abschnitt (3c) auf und hängt mit
einer sich im Hülseninnern befindenden Gewinde-Spindel zusammen, die zum Verschieben eines einen Deodorant-Stift haltenden Halters dient.
Der Drehteil (3a) ist mit einem sich im Hülseninnern befindenden Dichtungsteil (3g) mit ringförmigen, nach aussen ragenden Dichtungs-Lippen (3h)
versehen. Die Letzteren sind elastisch deformierbar und liegen unter Vorspannung an einem als Dichtfläche (1d) dienenden Innenflächenabschnitt
des Hülsenmantels (1a) an. Da der Drehteil (3a), die Gewinde-Spindel und die Dichtungs-Lippen (3h) zusammen aus einem einstückigen Körper
bestehen, müssen für die Bildung eines Behälters nur wenige Einzelteile hergestellt und zusammengebaut werden.
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